

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT6352448

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
MARTIN GALLER	09/03/2015
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	EPCOS OHG
Street Address:	SIEMENSSTR. 43
City:	DEUTSCHLANDSBERG
State/Country:	AUSTRIA
Postal Code:	8530
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	15767098
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(972)732-9218
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	972-732-1001
Email:	docketing@slatermatsil.com
Correspondent Name:	SLATER MATSIL, LLP
Address Line 1:	17950 PRESTON RD.
Address Line 2:	SUITE 1000
Address Line 4:	DALLAS, TEXAS 75252
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	EPC-430-EH
NAME OF SUBMITTER:	JENNIFER RUBIO
SIGNATURE:	/Jennifer Rubio/
DATE SIGNED:	10/15/2020
Total Attachments: 7	
source=EPC-430-EH ASSIGNMENT - GALLER as filed 2020-10-15#page1.tif	
source=EPC-430-EH ASSIGNMENT - GALLER as filed 2020-10-15#page2.tif	
source=EPC-430-EH ASSIGNMENT - GALLER as filed 2020-10-15#page3.tif	
source=EPC-430-EH ASSIGNMENT - GALLER as filed 2020-10-15#page4.tif	
source=EPC-430-EH ASSIGNMENT - GALLER as filed 2020-10-15#page5.tif	

source=EPC-430-EH ASSIGNMENT - GALLER as filed 2020-10-15#page6.tif

source=EPC-430-EH ASSIGNMENT - GALLER as filed 2020-10-15#page7.tif

EPCOS OHG · Postfach 90 · 8530 Deutschlandsberg · Austria

Mr.
Dr. Martin Galler
EPCOS OHG
PPD PI T PD
Siemensstr. 43
8530 DEUTSCHLANDSBERG
AUSTRIA

Name: EPPING HERMANN FISCHER
Patentanwaltsgesellschaft mbH
Agent: Jan Stieglitz
Phone: +49-89 500 329 0
Fax: +49-89 500 329 99
E-Mail: info@ehf-patent.com
File Ref.: E2015,0627 AA X
Date: August 25, 2015

Claim of your invention dated August 5, 2015, received on August 6, 2015
Title: Piezoelektrische Multilagen-Drucksensor

Dear Mr. Galler:

We hereby confirm that we have received your above-mentioned invention disclosure. Due to the legal regulations we claim the invention as a service invention. With this claim, all rights to the grant of the patent and the right to use your invention are transferred to us. You must continue to keep the invention secret.

We have commissioned the law firm EPPING HERMANN FISCHER Patentanwaltsgesellschaft mbH to handle our concerns in the field of intellectual property rights. The further correspondence with you will therefore be conducted mainly by this patent law firm. We kindly ask you to inform the law firm about changes of your address as long as matters of industrial property rights are still pending or industrial property rights exist for which you are named as inventor. Furthermore, we ask you to inform the law firm before products or information are passed on to third parties.

We further propose the following:

We will pay you a premium in the amount of (gross)

EUR	for a single inventor,	EUR	each for 2 inventors,
EUR	each for 3 inventors and	EUR	each for 4 or more inventors.

In return, we can freely dispose of any property right applications or property rights at home and abroad without obligation to transfer property right positions. Our obligation to pay an appropriate inventor's remuneration remains in force if we apply for an industrial property right and maintain the industrial property right or declare the invention a trade secret. The premium will not be credited against the inventor's remuneration. If, however, no property right application is filed, the premium covers all claims to remuneration under §§ 8-11 of the Patent Act.

Furthermore, we assume that you agree with the "Handling of Employee Inventions" described overleaf.

Should you require any further information in connection with the handling of your invention, please contact the patent law firm at telephone number +49-89-500 329 0.

Please return the attached duplicate of this letter with your decision to the patent law firm Epping Hermann Fischer, Postfach 20 07 34, D-80007 München immediately.

Yours sincerely

Enclosures

- Duplicate of this letter

EPCOS OHG

[Signature: illegible] [Signature: illegible] [Signature: illegible]

I have received your declaration of claiming the invention.

I agree *[checked]*

I disagree

with the above agreement.

2015-09-03

[Signature: Galler]

Date

Signature

EPCOS OHG · A TDK Group Company

Siemensstraße 43, 8530 Deutschlandsberg, Österreich · www.global.tdk.com · www.epcos.com · FN 12642 t, company register court: regional court

ZRS Graz · Partners with unlimited liability: EPCOS Verwaltungsgesellschaft m.b.H., 8530 Deutschlandsberg, FN 60763 h ·

EPCOS Beteiligungs GmbH, 8530 Deutschlandsberg, FN 282925 t

EPCOS OHG · Postfach 90 · 8530 Deutschlandsberg · Österreich

Herrn
Dr. Martin Galler
EPCOS OHG
PPD PI T PD
Siemensstr. 43
8530 DEUTSCHLANDSBERG
ÖSTERREICH

Name: EPPING HERMANN FISCHER
Patentanwalts-gesellschaft mbH
Bearbeiter: Jan Stieglitz
Telefon: +49-89 500 329 0
Fax: +49-89 500 329 99
E-Mail: info@ehf-patent.com
Aktenzeichen: E2015,0627 AA X

Datum: 25. August 2015

Inanspruchnahme Ihrer Erfindung vom 5. August 2015, eingegangen am 6. August 2015
Titel: Piezoelektrische Multilagendrucksensor

Sehr geehrter Herr Dr. Galler,

wir bestätigen hiermit, dass Ihre oben bezeichnete Erfindungsmeldung bei uns eingegangen ist. Aufgrund der gesetzlichen Bestimmungen nehmen wir die Erfindung als Dienstleistung in Anspruch. Mit dieser Inanspruchnahme gehen alle Rechte auf Erteilung des Patentes und das Benutzungsrecht hinsichtlich Ihrer Erfindung auf uns über. Die Erfindung ist von Ihnen weiterhin geheim zu halten.

Wir haben die Kanzlei EPPING HERMANN FISCHER Patentanwalts-gesellschaft mbH mit der Wahrnehmung unserer Belange auf dem Gebiet des gewerblichen Rechtsschutzes beauftragt. Der weitere Schriftverkehr mit Ihnen wird daher überwiegend von dieser Patentanwaltskanzlei geführt. Wir bitten Sie, die Kanzlei über Änderungen Ihrer Anschrift so lange zu informieren, wie Schutzrechtsangelegenheiten noch schweben oder Schutzrechte bestehen, zu welchen Sie als Erfinder benannt sind. Ferner bitten wir Sie, die Kanzlei zu informieren, bevor Produkte oder Informationen an Firmenfremde weitergegeben werden.

Weiter schlagen wir Ihnen folgendes vor:

Wir zahlen Ihnen eine Prämie. Sie beträgt brutto

je EUR	bei einem Einzelerfinder,	je EUR	bei 2 Erfindern,
EUR	bei 3 Erfindern und	EUR	bei 4 oder mehr Erfindern.

Im Gegenzug können wir über eventuelle Schutzrechtsanmeldungen oder Schutzrechte im Inland und im Ausland ohne Verpflichtung zur Übertragung von Schutzrechtspositionen frei verfügen. Unsere Verpflichtung zur Zahlung einer angemessenen Erfindervergütung bleibt dann bestehen, wenn wir die Erfindung zum Schutzrecht anmelden und das Schutzrecht aufrechterhalten oder die Erfindung zum Betriebsgeheimnis erklären. Eine Anrechnung der Prämie auf die Erfindervergütung erfolgt nicht. Kommt es jedoch nicht zu einer Schutzrechtsanmeldung, sind mit der Prämie alle Vergütungsansprüche nach §§ 8-11 des Patentgesetzes abgegolten.

Im Übrigen gehen wir davon aus, dass Sie mit der von uns vorgesehenen, umseitig beschriebenen "Behandlung von Dienstleistungserfindungen" einverstanden sind.

Sollten Sie im Zusammenhang mit der Behandlung Ihrer Erfindung noch weitere Auskünfte wünschen, steht Ihnen die Patentanwaltskanzlei unter der Telefonnummer: +49-89-500 329 0, zur Verfügung.

Bitte senden Sie das beigefügte Doppel dieses Schreibens mit Ihrer Entscheidung umgehend an die Patentanwaltskanzlei Epping Hermann Fischer, Postfach 20 07 34, D-80007 München zurück.

Mit freundlichem Gruß

EPCOS OHG

Anlagen
Doppel dieses Schreibens

Ihre Inanspruchnahmeerklärung habe ich erhalten. Der vorstehenden Vereinbarung stimme ich	
zu. <input checked="" type="checkbox"/>	nicht zu. <input type="checkbox"/>
3.9.15	
Datum	Unterschrift

[Company Logo: **EPCOS** – *Electronic Parts and Components*]

Employment Contract

concluded between

EPCOS OHG
Siemensstraße 43
8530 Deutschlandsberg, AUSTRIA

as employer

and

Dipl.-Ing. Dr. Martin Galler

Ungergasse 30/10
8020 Graz, AUSTRIA

as employee.

Dear Dr. Galler:

On the basis of the Salaried Employees Act and the applicable collective agreement for industrial employees, salary regulations for employees in the electrical and electronics industry and on the basis of the discussions held with you, we will employ you in our company under the following conditions.

1. Start of Employment / Place of Employment

Your employment starts on December 1, 2006; your place of employment is Deutschlandsberg

2. Trial Month / Limitation

The employment relationship is concluded for a limited period of 3 months in accordance with § 19 (1) of the Salaried Employees Act. During the first month, both you and we have the right to terminate the employment relationship at any time without notice and without stating reasons in accordance with section 19 (2) of the Salaried Employees Act.

If you do not receive a statement to the contrary from us by the end of the above-mentioned period, your employment relationship will be transferred to an unlimited employment relationship.

15. International Assignment

You agree to work for EPCOS abroad for a longer period of time. This requires a separate assignment agreement, which would have to be signed by you and the company.

16. Termination of Employment

The employment relationship may be terminated by either party in compliance with the statutory periods of notice (pursuant to § 20 of the Salaried Employees Act) with effect from the last day of each month.

17. Employee Benefit Fund

In accordance with § 2 (2) item 13 of the Employment Contract Law Amendment Act (AVRAG), Federal Law Gazette No. 459/1993 as amended by Federal Law Gazette I No. 100/2002, it is stated that Siemens MV-Kasse AG, with its address Erdberger Lände 26, 1030 Wien, Austria, is the employee benefit fund chosen by EPCOS OHG.

18. Other

Within the scope of your work in our company, the applicable regulations regarding environmental protection and occupational safety must be observed. You will receive corresponding information from your superior.

No additional agreements to this contract have been made. All changes to the employment contract must be made in writing. Please inform the personnel department immediately of any changes to your personal data or your home address.

If you are prepared to enter into our services under the above conditions, we ask you to return a signed copy of this employment contract to us.

We are pleased to welcome you as an employee in our company and wish you every success in your work.

Please address all official and personal concerns to your superior in confidence. In addition, our personnel department will be happy to provide you with information and advice at any time.

Sincerely

Enclosure

[In handwriting: 2006-11-20]

Date

For the employer:

For the employee:

EPCOS OHG

[Signature: Martin Galler]

[Two signatures: illegible]



Electronic Parts and Components

Dienstvertrag

abgeschlossen zwischen der

EPCOS OHG
Siemensstraße 43
8530 Deutschlandsberg

als Arbeitgeber

und

Herrn
Dipl.-Ing. Dr. Martin Galler

Unergasse 30/10
8020 Graz

als Arbeitnehmer.

Sehr geehrter Herr Dr. Galler,

unter Zugrundelegung des Angestelltengesetzes und des jeweils gültigen Kollektivvertrages für Industrieangestellte, Gehaltsordnung für Angestellte der Elektro- und Elektronikindustrie sowie aufgrund der mit Ihnen geführten Gespräche stellen wir Sie in unserem Unternehmen zu nachstehenden Bedingungen ein.

1. Dienstbeginn / Dienort

Ihr Dienstverhältnis beginnt am 01.12.2006; Ihr Dienort ist Deutschlandsberg

2. Probemonat / Befristung

Das Dienstverhältnis wird im Sinne des § 19, Abs. 1 AngG auf die Dauer von 3 Monaten befristet abgeschlossen. Während des ersten Monats steht Ihnen als auch uns, gemäß § 19 Abs. 2 AngG, jederzeit das Recht zu das Dienstverhältnis ohne Einhaltung einer Kündigungsfrist und ohne Angabe von Gründen zu lösen. Falls Ihnen bis zum Ablauf der o.a. Befristung keine anderslautende Erklärung unsererseits zugeht, geht Ihr Dienstverhältnis in ein unbefristetes Dienstverhältnis über.

15. Auslandsentsendung

Sie erklären sich bereit, für EPCOS auch im Ausland während eines längeren Zeitraumes tätig zu sein. Dazu bedarf es eines gesonderten Entsendungsvertrages, der von Ihnen und dem Unternehmen zu unterzeichnen wäre.

16. Beendigung des Dienstverhältnisses

Das Dienstverhältnis kann von beiden Seiten unter Einhaltung der gesetzlichen Kündigungsfristen (gemäß § 20 Angestelltengesetz) jeweils zum Monatsletzten aufgekündigt werden.

17. Mitarbeitervorsorgekasse

In Entsprechung des § 2 Abs. 2 Z. 13 des Arbeitsvertragsrechts-Anpassungsgesetzes (AVRAG), BGBl.Nr. 459/1993 i.d.F. BGBl. I Nr. 100/2002, wird festgehalten, dass die Siemens MV-Kasse AG, per Adresse Erdberger Lände 26, 1030 Wien, die von der EPCOS OHG gewählte Mitarbeitervorsorgekasse ist.

18. Sonstiges

Im Rahmen ihrer Tätigkeit in unserem Hause sind die geltenden Regelungen bezüglich Umweltschutz und Arbeitssicherheit einzuhalten. Entsprechende Informationen erhalten Sie von Ihrem Vorgesetzten.

Nebenabreden zu diesem Vertrag wurden keine getroffen. Sämtliche Änderungen des Dienstvertrages bedürfen der Schriftform. Änderungen Ihrer Personaldaten oder Ihrer Wohnadresse bitten wir Sie unverzüglich der Personalabteilung bekanntzugeben.

Falls Sie bereit sind, unter den vorstehenden Bedingungen in unsere Dienste zu treten, bitten wir Sie, die Kopie des vorliegenden Dienstvertrages unterschrieben an uns zu retournieren.

Wir freuen uns, Sie als Mitarbeiter in unserem Hause begrüßen zu können und wünschen Ihnen für Ihre Tätigkeit viel Erfolg.

Mit allen dienstlichen und persönlichen Anliegen wenden Sie sich vertrauensvoll an Ihren Vorgesetzten. Außerdem steht Ihnen unsere Personalabteilung jederzeit gerne mit Auskünften und Ratschlägen zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen

Anlage

W. M. B.
.....

Datum

Für den Arbeitgeber:

EPCOS OHG

Für den Arbeitnehmer:

Martin Goller
PATENT